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ПРОТОКОЛ №38 

засідання постійної комісії з питань містобудування, земельних відносин та охорони 

навколишнього природного середовища 

13.06.2017           

 10.00 

Місце проведення: зелена зала. 

Всього членів комісії – 13 чол. 

Присутні: Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, М.Заганяч, А.Кветко, 

В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

Відсутні: Р.Афійчук, М.Барабаш, О.Скочеляс. 

Запрошені: М.Кривак – секретар міської ради, О.Певнєв – депутат міської ради, О.Чорнієвич 

– директор департаменту архітектури, містобудування та земельних ресурсів, О.Луков – 

начальник управління з питань екології та контролю за благоустроєм міста, представники 

громадських організацій, Є.Павлюк, І.Загородній – заявники, ФОП Г.Семенюк, ФОП Педан 

В.С. та Гвоздицький Е.О., В.Курманська – заявник. 

Головує: А.Кветко – голова постійної комісії. 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ. 

1. Про розгляд звернення депутата міської ради М.Заганяча щодо винесення на розгляд сесії 

міської ради проекту рішення щодо створення об’єкту благоустрою – скверу орієнтовною 

площею 0,2 га біля річки Південний Буг та земельною ділянкою по вул. Кам’янецькій,2А. 

2. Про повторний розгляд звернення гр. Жука С.В. щодо внесення змін в рішення 28 сесії 

міської ради від 23.09.2009р. №41, а саме: доповнити цільове призначення земельної ділянки 

по вул. Озерній, 9/2 під будівництво автомийки, кафе словами «та автомобільного 

газозаправного пункту».  

3. Про розгляд звернення Є.Павлюка та І.Загороднього щодо заміни земельної ділянки по 

вул.Мирного,31/1 на земельну ділянку по вул.Озерній площею не менше 0,6 га у зв’язку з 

виникненням конфліктної ситуації. 

3/1. Звернення депутата міської ради Добжанського І.М. щодо непродовження договору 

оренди по вул.Мирного, 31/1 гр.Загородному І.В. та Павлюку Є.Р. 

4. Про розгляд звернення голови садівничого кооперативу «Лідія» щодо надання дозволу 

Курманській В.О. на приватизацію земельної ділянки площею 0,08 га в садівничому 

кооперативі «Лідія».  

5. Про розгляд звернення учасника АТО Керницького П.Р. щодо надання дозволу на 

розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки по прс. Миру,102/7, бокс 

22 для будівництва індивідуального гаража. 

6. Про розгляд звернення учасника бойових дій Блізніченка С.В. щодо надання дозволу на 

розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки по прс. Миру,102/7, бокс 

20 для будівництва індивідуального гаража. 

7. Про розгляд звернення учасника бойових дій Козака В.М. щодо надання дозволу на 

розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки по прс. Миру,102/7, бокс 

19 для будівництва індивідуального гаража. 

8. Про розгляд звернення голови ОСББ «Скай» щодо відведення земельної ділянки по вул. 

Парковій,2/1 під благоустрій прибудинкової території у зв’язку із здачею об’єкта в 

експлуатацію.  

9. Про розгляд звернення Хмельницького КРБП «Базис» щодо надання дозволу на зміну 

конфігурації меж земельної ділянки площею 0,1687 га по вул. Подільській,10/4, земельної 

ділянки площею 0,3834 га по вул. Подільській,10/3, земельної ділянки площею 0,3653 га по 

вул. Подільській,10/5, які перебувають у нього в постійному користуванні.  

10. Про повторний розгляд звернення ТДВ «Хмельницька трикотажна фабрика» щодо поділу 

земельної ділянки площею 0,4900 га по вул. Кам’янецькій,11, призначеної під виробничу 

базу, на три ділянки: діл.№1 – площею 0,3958 га, діл. №2 – площею 0.0494 га, діл.№3 – 

площею 0,0448 га. 
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11. Про розгляд звернення гр. Якимчука А.Л. щодо надання дозволу на розробку проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки площею 788 кв.м по вул. Підкалинній зі 

зміною цільового призначення з «землі сільськогосподарського призначення – для 

городництва» на «землі житлової та громадської забудови – для будівництва і 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд (присадибна ділянка)». 

12. Про розгляд звернення ТОВ «Приватна справа» щодо зарахування вартості виконаних 

робіт по благоустрою території поза межами земельної ділянки, виділеної під будівництво 

ринку змішаної торгівлі по прс. Миру,69, та зменшення розміру пайової участі у створенні і 

розвитку інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури міста на суму їх кошторисної 

вартості. 

13. Про розгляд звернення ФОП Рудого В.О. щодо включення в комплексну схему 

тимчасових споруд павільйон площею 30 кв.м по вул. П.Мирного (біля буд. №25) та 

павільйону  площею 120 кв.м, що розташований на перехресті вул. П.Мирного та прв. 

П.Мирного (біля буд. №24). 

14. Про розгляд звернення громадян Радченко Л.А. та Іваниці Л.П. щодо затвердження плану 

благоустрою території, яка розташована поряд з ділянкою по вул. Городній,1/2, укладення 

відповідних договорів з управлінням житлово-комунального господарства та прийняття на 

баланс міста усіх поліпшень. 

15. Про повторний розгляд звернення Коновальчук А.Б. стосовно надання дозволу на 

розроблення проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки по вул. Трудовій, 70 

та Мельника П.С. щодо виставлення на аукціон земельної ділянки по вул. Трудовій, 70. 

16. Про розгляд звернення Базилюка І.О. щодо передачі у власність земельної ділянки по 

вул. Щедріна, 9-А, бокс 12 для будівництва індивідуального гаража. 

17. Про розгляд звернення Ворони І.В. щодо передачі у власність земельної ділянки по вул. 

Щедріна, 9-А, бокс 16 для будівництва індивідуального гаража. 

18. Про розгляд звернення Кучер А.Ю. щодо передачі у власність земельної ділянки по вул. 

Щедріна, 9-А, бокс 17для будівництва індивідуального гаража. 

19. Про розгляд звернення Опук І.М. щодо передачі у власність земельної ділянки по вул. 

Щедріна, 9-А, бокс 19для будівництва індивідуального гаража. 

20. Про розгляд звернення Прийми Н.М. щодо надання дозволу на розроблення проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки площею 0,0024 га для будівництва 

індивідуального гаража по вул. Кам’янецькій,153/3, гаражний кооператив «Цегельник», блок 

Г, бокс 39а з метою надання її у власність. 

21. Про розгляд звернення Горват І.О. стосовно надання дозволу на розроблення проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки площею 0,0024 га для будівництва 

індивідуального гаража по вул. Кам’янецькій,153/3, гаражний кооператив «Цегельник», блок 

Д, бокс 50а з метою надання її у власність. 

22. Про розгляд звернення Деревянчука О.В. стосовно надання дозволу на розроблення 

проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки площею 0,0024 га для будівництва 

індивідуального гаража по вул.Кам’янецькій, 153/3, гаражний кооператив «Цегельник», блок 

Г, бокс 37а з метою надання її у власність. 

23. Про розгляд звернення Кохаєва С. Д. стосовно надання дозволу на розробку технічної 

документації щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на 

місцевості) площею 0,1000 га по вул. Ганжі, 1 для будівництва та обслуговування житлового 

будинку, господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) з метою надання її у 

власність. 

24. Про розгляд звернення Кохаєвої Н. В. стосовно надання дозволу на розроблення проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки площею 0,0300 га по вул. Пасічній,26 для 

ведення особистого селянського господарства з метою надання її у власність та звернення 

Кохаєвої Н. В. стосовно надання дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки площею 0,0500 га по вул. Пасічній для городництва з метою 

передачі її в оренду. 
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25. Про розгляд звернення Гаєвської Ю.Г. щодо надання дозволу на зміну конфігурації 

земельної ділянки площею 0.0763 га по вул.Вишневій, у зв’язку з невідповідністю координат 

земельної ділянки, яка зареєстрована в Державному земельному кадастрі з фактичною 

межею земельної ділянки. 

26. Про розгляд звернення Гарбузюк О.В. щодо внесення змін до договору оренди земельної 

ділянки площею 0,1 га по вул. Молодіжній, 8/3-Б, змінивши слова «під будівництво 

спортивного закладу» на слова «під будівництво багатоповерхового, багатоквартирного 

житлового будинку з вбудовано-прибудованими торгівельними, спортивно-оздоровчими 

приміщеннями та паркінгом». 

27. Про розгляд звернення голови ліквідаційної комісії Остапчука В.В. стосовно надання 

дозволу на розробку технічної документації щодо встановлення (відновлення) меж земельної 

ділянки в натурі (на місцевості) зі зміною конфігурації земельної ділянки площею 0,50 га по 

вул. Лісогринівецькій, 16 із збереженням загальної площі ділянки. 

28. Про розгляд звернення Гонтара П.Л. щодо внесення змін до рішення 24-ої сесії 

Хмельницької міської ради від 24.04.2013 р. № 52, змінивши вираз «для обслуговування 

підвищеної колії для вигрузки інертних грузів довжиною 120 м, приміщення автогаража - 

землі промисловості, транспорту, зв’язку, енергетики, оборони та іншого призначення 

площею 0,6600 га по вул. Курчатова,119/1Б» на слова «під будівництво нежитлового 

приміщення автогаража - землі промисловості, транспорту, зв’язку, енергетики, оборони та 

іншого призначення площею 0,0860 га по вул. Курчатова,119/1Б». 

29. Про розгляд звернення Осіпенко О.А. щодо припинення права оренди земельної ділянки 

площею 0,0120 га по вул. Курчатова, 10/2 для обслуговування приміщення майстерні 

транспортного цеху в зв’язку з її невикористанням. 

30. Про розгляд звернення Подлюка К.М. стосовно надання дозволу на розроблення проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки площею 0,0741 га по вул. Гонти.1/2а для 

будівництва і обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд 

(присадибна ділянка) з метою надання її у власність. 

31. Про розгляд звернення директора ТОВ «Трієра Сторедж» Горобець І. П. стосовно 

надання дозволу на розробку технічної документації щодо встановлення (відновлення) меж 

земельної ділянки в натурі (на місцевості) площею 0,7362 га по вул. Курчатова, 8/7-А для 

обслуговування приміщення складу. 

32. Про розгляд звернення мешканців будинку по вул. Тернопільській, 34/1 щодо розірвання 

договору оренди земельної ділянки по вул. Тернопільській,34А з ПМП «Лідер». 

33. Проект рішення «Про затвердження Положення про порядок надання права на земельну 

ділянку за давністю користування (набувальна давність) на території міста Хмельницького». 

34. Проект рішення «Про надання громадянам дозволу на розроблення проектів землеустрою 

щодо відведення земельних ділянок та внесення змін» (Городецька Н. С.) 

35. Проект рішення «Про припинення права користування частинами земельних ділянок та 

надання громадянам дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок» (Семенюк О. Ф.) 

36. Проект рішення «Про припинення договору оренди землі шляхом його розірвання за 

згодою сторін та надання земельної ділянки в оренду громадянину, затвердження проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок та надання земельних ділянок в оренду 

громадянам» (Похальчишина Г. М.) 

37. Проект рішення «Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки та надання земельної ділянки у власність громадянину» (Ковпак В.М.) 

38. Проект рішення «Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки громадянину та зміну її цільового призначення» (Головатюк В.П.) 

39. Проект рішення «Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки громадянину та зміну її цільового призначення» (Омелечко О.В.) 

40. Проект рішення «Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок в постійне користування юридичної особи» (ДП «Національна енергетична компанія 

«Укренерго») 
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41. Проект рішення «Про внесення змін в рішення 2-ої сесії Хмельницької міської ради від 

15.12.2010 р. № 21» 

42. Проект рішення «Про розгляд пропозиції комісії по земельним спорам» (Главацький 

А.В.) 

43. Проект рішення «Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок, технічної документації із землеустрою та надання земельних ділянок у власність 

громадянам» (Андреєва З.І.) 

44. Проект рішення «Про припинення договору оренди землі шляхом його розірвання за 

згодою сторін та надання земельної ділянки в оренду громадянину» (Проскурівський І.В.) 

45. Проект рішення «Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки та надання земельної ділянки в оренду громадянину» (Думанський М.П.) 

46. Проект рішення «Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок, технічної документації із землеустрою та надання земельних ділянок у власність 

громадянам» (Мураш М.А.) 

47. Про розгляд звернення гр. Чабана В.А. з проханням не виносити на розгляд сесії міської 

ради питання щодо приватизації гр. Вальчуком С.А. земельної ділянки для ведення 

особистого селянського господарства по вул. Бегми,68 через наявність земельного спору 

щодо користування зазначеною земельною ділянкою. 

48. Про повторний розгляд звернення ФОП Семенюк Г.В. щодо можливості розміщення 

тимчасової споруди для здійснення підприємницької діяльності – павільйону з продажу 

продовольчих товарів площею 25 кв.м по вул. Тернопільській,17 біля корпусу 1 (власником 

земельної ділянки є ДП «Новатор») 

49. Про розгляд звернення ФОП Педана В.С. та Гвоздицького Е.О. щодо включення в 

комплексну схему розміщення тимчасових споруд для продовження терміну дії паспорту 

прив’язки та договору строкового сервітуту тимчасової споруди для здійснення 

підприємницької діяльності по прс.Миру (біля кафе «Марися»). 

50. Про розгляд звернення голови ОСББ «Глорія-2016» щодо ситуації, яка склалась між 

мешканцями будинків по вул. Мазура,12 та вул. Мазура,8/1, стосовно вільного пересування 

дорогою загального користування біля будинку по вул. Мазура,8/1. 

51. Про розгляд звернення директора ПВКП «Галс» щодо надання дозволу на встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) площею 0,6545 га (в т.ч. діл.№1 

– площею 0,2145 га, діл.№2 – площею 0,1413 га, діл.№3 – площею 0,0447 га, діл.№4 – 

площею 0,2540 га) по вул. Трудовій,5/6, що перебуває в постійному користуванні на підставі 

державного акту на право постійного користування землею від 23.10.2001р. під зимівник для 

бджіл та насосної водозабору дощових вод. 

52. Про розгляд звернення гр. Микуляка О.В. щодо передачі йому у власність земельної 

ділянки для ведення особистого селянського господарства площею 0,0432 га по вул. 

Радзієвського,40. 

53. Проект рішення «Про припинення договору оренди землі шляхом його розірвання за 

згодою сторін та надання земельної ділянки у власність громадянці» (Бондар Н.П.). 

54. Проект рішення «Про поновлення договорів оренди земельних ділянок шляхом 

укладання додаткових угод» (Босюк В.В.). 

55. Звернення ректора Національної академії прикордонної служби України 

ім..Б.Хмельницького щодо виділення земельної ділянки для будівництва та забезпечення 

житлом учасників АТО, поранених, а також з метою відселення офіцерів-прикордонників. 

56. Звернення гр.Тютюник Т.М. щодо приватизації земельної ділянки під гаражем. 

57. Звернення Марущака В.М. щодо передачі у власність земельної ділянки по 

вул..Радзієвського, 31/4 для будівництва і обслуговування житлового будинку, 

господарських будівель і споруд (присадибна ділянка). 

58. Звернення ПП «Дизайн-Парк» щодо надання дозволу на розміщення стаціонарної 

тимчасової споруди біля будинку по вул.Красовського, 31/1. 
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59. Звернення гр.Халат Г.П. щодо затвердження технічної документації із землеустрою та 

надання дозволу на розроблення проекту відведення земельної ділянки по вул.Глушенкова, 

2. 

60. Звернення мешканців мікрорайону «Старе летовище» щодо розміщення дитячого 

розважального спортивного комплексу по вул.Ювілейній. 

61. Звернення депутата міської ради Певнєва О.В. щодо надання земельної ділянки гр. 

Гребінчук О.М. в межах міста для будівництва та обслуговування житлового будинку. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення депутата міської ради М.Заганяча щодо 

винесення на розгляд сесії міської ради проекту рішення щодо створення 

об’єкту благоустрою – скверу. 

ВИСТУПИЛИ: 

М.Заганяч 

 

З метою покращення благоустрою міста Хмельницького та розширення 

існуючої мережі міських парків, скверів і квітників пропоную створити 

об'єкт благоустрою – сквер біля набережної річки Південний Буг та 

земельної ділянки по вул.Кам’янецькій, 2А орієнтовною площею 0,2 га. 

 

О.Чорнієвич Рішенням 11 сесії від 25.01.2017р. №54 було надано дозвіл на розробку 

проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в постійне 

користування комунальному підприємству «Парки і сквери 

м.Хмельницького» по вул.Бандери,6-А під сквер площею 7690 м
2
. В межі 

цієї земельної ділянки входить і земельна ділянка по 

вул.Кам’янецькій,2А. Тобто запропонований проект рішення повторює 

уже прийнятий. 

 

М.Заганяч Дійсно, цей проект рішення є неактуальним, лише хочу запропонувати 

при облаштуванні скверу враховувати думку і пропозиції громадськості. 

 

С.Болотніков Пропоную розглянути всі проекти і пропозиції щодо облаштування 

скверу на депутатському дні за участю громадськості. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Ставлю на голосування пропозицію розглянути всі пропозиції щодо 

облаштування скверу по вул.Бандери,6-А на депутатському дні за 

участю громадськості. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: Розглянути всі пропозиції щодо облаштування скверу по вул.Бандери,6-

А на депутатському дні за участю громадськості. 

 

2. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную повторно розглянути звернення гр. Жука С.В. щодо внесення 

змін в рішення 28 сесії міської ради від 23.09.2009р. №41, а саме: 

доповнити цільове призначення земельної ділянки по вул.Озерній, 9/2 

під будівництво автомийки, кафе словами «та автомобільного 

газозаправного пункту».  
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ВИСТУПИЛИ: 

О.Певнєв 

 

Жук С.В. земельною ділянкою користується ще з 2009 року, вчасно 

сплачує податки. Прошу підтримати звернення підприємця, адже площа 

земельної ділянки по вул.Озерній, 9/2 дозволяє, крім автомийки та кафе 

встановити ще автомобільний газозаправний пункт. 

 

В.Діденко Через дорогу розташований навчальний заклад, тому пропоную 

доручити департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів з’ясувати чи будуть дотримані норми ДБН при розміщенні 

автомобільного газозаправного пункту по вул.Озерній, 9/2. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Ставлю на голосування пропозицію зняти розгляд звернення гр.Жука 

С.В. на довивчення, доручити департаменту архітектури, містобудування 

та земельних ресурсів з’ясувати чи будуть дотримані норми ДБН при 

розміщенні автомобільного газозаправного пункту по вул.Озерній, 9/2 та 

доповісти на наступному засіданні комісії. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 7 

Проти – 0 

Не голосували – 3 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Зняти розгляд звернення гр.Жука С.В. щодо внесення змін в рішення 

28 сесії міської ради від 23.09.2009р. №41 на довивчення. 

2. Доручити департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів з’ясувати чи будуть дотримані норми ДБН при розміщенні 

автомобільного газозаправного пункту по вул.Озерній, 9/2 та доповісти 

на наступному засіданні комісії. 

 

3. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення Є.Павлюка та І.Загороднього щодо 

заміни земельної ділянки по вул.Мирного,31/1 на земельну ділянку по 

вул.Озерній площею не менше 0,6 га у зв’язку з виникненням 

конфліктної ситуації. 

ВИСТУПИЛИ: 

Є.Павлюк 

 

У зв’язку з виникненням конфліктної ситуації під час будівництва 

торгівельного центру з кафе по вул.Мирного, 31/1, просимо провести 

обмін земельної ділянки на земельну ділянку по вул.Озерній площею не 

менше 0,6 га для подальшої підприємницької діяльності. На земельній 

ділянці, яку ми орендуємо є всі комунікації, рівнинний рельєф, готова 

необхідна документація, а також є незавершене будівництво, тим більше 

розташовується в місці з великим трафіком людей. Земельна ділянка, на 

яку ми готові обміняти має перепад висоти, розташовується біля 

автозаправної станції, відсутні комунікації, а також нульовий трафік 

людей, тому земельну ділянку просимо не менше 0,6 га. 

 

С.Болотніков Звісно необхідно враховувати інтереси жителів мікрорайону, тому 

будувати торгівельний центр з кафе по вул.Мирного, 31/1 не потрібно, 

але треба економічно обґрунтувати, чому саме такої площі земельна 
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ділянка на яку планується провести обмін. 

 

М.Заганяч На мою думку, підприємці мають надати гарантійний лист щодо планів 

забудови, тобто запевнити, що на новому місці буде побудовано дитяче 

кафе, а не щось інше. 

 

І.Загородній На новій земельній ділянці сенсу будувати кафе немає, це буде збитково. 

Запевняємо, що будемо будувати відповідно до цільового призначення 

земельної ділянки. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Ставлю на голосування пропозицію підтримати звернення Є.Павлюка та 

І.Загороднього щодо заміни земельної ділянки по вул.Мирного,31/1 на 

земельну ділянку по вул.Озерній площею не менше 0,6 га. Доручити 

департаменту архітектури, містобудування та земельних ресурсів 

підготувати відповідний проект рішення. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати звернення Є.Павлюка та І.Загороднього щодо заміни 

земельної ділянки по вул.Мирного,31/1 на земельну ділянку по 

вул.Озерній площею не менше 0,6 га 

2. Доручити департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів підготувати відповідний проект рішення. 

 

3/1. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення депутата міської ради 

Добжанського І.М. щодо непродовження договору оренди по 

вул.Мирного, 31/1 гр.Загородному І.В. та Павлюку Є.Р. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

В.Діденко 

 

Враховуючи розгляд попереднього звернення, пропоную підтримати 

звернення депутата міської ради Добжанського І.М. щодо 

непродовження договору оренди по вул.Мирного, 31/1 

гр.Загородному І.В. та Павлюку Є.Р. Земельну ділянку по 

вул.П.Мирного, 31/1 відвести під сквер. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Ставлю на голосування пропозицію підтримати звернення депутата 

міської ради Добжанського І.М. щодо непродовження договору оренди 

по вул.Мирного, 31/1 гр.Загородному І.В. та Павлюку Є.Р. Земельну 

ділянку по вул.Мирного, 31/1 відвести під сквер. Доручити департаменту 

архітектури, містобудування та земельних ресурсів підготувати 

відповідний проект рішення. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 
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Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати звернення депутата міської ради Добжанського І.М. щодо 

непродовження договору оренди по вул.Мирного, 31/1 

гр.Загородному І.В. та Павлюку Є.Р. 

2. Земельну ділянку по вул.Мирного, 31/1 відвести під сквер. 

3. Доручити департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів підготувати відповідний проект рішення. 

 

4. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення голови садівничого кооперативу 

«Лідія» щодо надання дозволу Курманській В.О. на приватизацію 

земельної ділянки площею 0,08 га в садівничому кооперативі «Лідія». 

 

ВИСТУПИЛИ: 

В.Курманська 

 

Прошу надати дозвіл на приватизацію земельної ділянки в садівничому 

кооперативі «Лідія» №77, площею 0,08 га. Земельна ділянка 

використовується за призначенням. Поруч земельні ділянки 

приватизовані. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Ставлю на голосування пропозицію підтримати звернення голови 

садівничого кооперативу «Лідія» щодо надання дозволу Курманській 

В.О. на приватизацію земельної ділянки площею 0,08 га в садівничому 

кооперативі «Лідія». Доручити департаменту архітектури, 

містобудування та земельних ресурсів підготувати відповідний проект 

рішення. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати звернення голови садівничого кооперативу «Лідія» щодо 

надання дозволу Курманській В.О. на приватизацію земельної ділянки 

площею 0,08 га в садівничому кооперативі «Лідія». 

2. Доручити департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів підготувати відповідний проект рішення. 

 

5. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розгляд звернення учасника АТО Керницького П.Р. щодо 

надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки по прс. Миру,102/7, бокс 22 для будівництва 

індивідуального гаража зняти на довивчення. 

Ставлю на голосування пропозицію. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 7 

Проти – 0 

Не голосували – 3 
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ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: Розгляд звернення учасника АТО Керницького П.Р. щодо надання 

дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки по прс. Миру,102/7, бокс 22 для будівництва індивідуального 

гаража зняти на довивчення. 

 

6. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розгляд звернення учасника бойових дій Блізніченка С.В. 

щодо надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки по прс. Миру,102/7, бокс 20 для 

будівництва індивідуального гаража зняти на довивчення. 

Ставлю на голосування пропозицію. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 7 

Проти – 0 

Не голосували – 3 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: Розгляд звернення учасника бойових дій Блізніченка С.В. щодо надання 

дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки по прс. Миру,102/7, бокс 20 для будівництва індивідуального 

гаража зняти на довивчення. 

 

7. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розгляд звернення учасника бойових дій Козака В.М. щодо 

надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки по прс. Миру,102/7, бокс 19 для будівництва 

індивідуального гаража зняти на довивчення. 

Ставлю на голосування пропозицію. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 7 

Проти – 0 

Не голосували – 3 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: Розгляд звернення учасника бойових дій Козака В.М. щодо надання 

дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки по прс. Миру,102/7, бокс 19 для будівництва індивідуального 

гаража зняти на довивчення. 

 

8. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення голови ОСББ «Скай» щодо відведення 

земельної ділянки по вул.Парковій,2/1 під благоустрій прибудинкової 

території у зв’язку із здачею об’єкта в експлуатацію. 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Луков 

 

Зазначена земельна ділянка знаходиться в прибережній захисній смузі, 

тому згідно законодавства не можна надавати цю земельну ділянку 

ОСББ під благоустрій. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 
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А.Кветко Ставлю на голосування пропозицію відмовити голові ОСББ «Скай» 

щодо відведення земельної ділянки по вул.Парковій,2/1 під благоустрій 

прибудинкової території.  

  

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: Відмовити голові ОСББ «Скай» щодо відведення земельної ділянки по 

вул.Парковій,2/1 під благоустрій прибудинкової території.  

 

9. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення Хмельницького КРБП «Базис» щодо 

надання дозволу на зміну конфігурації меж земельної ділянки площею 

0,1687 га по вул. Подільській,10/4, земельної ділянки площею 0,3834 га 

по вул. Подільській,10/3, земельної ділянки площею 0,3653 га по вул. 

Подільській,10/5, які перебувають у нього в постійному користуванні.  

 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Чорнієвич 

 

Хмельницький КРБП «Базис» звернувся з проханням змінити 

конфігурацію земельних ділянок для того, щоб мати можливість 

почергово здавати будинок. 

Ю.Туровець  

Прошу надати дозвіл на зміну конфігурації меж земельної ділянки 

площею 0,1687 га по вул. Подільській,10/4, земельної ділянки площею 

0,3834 га по вул. Подільській,10/3, земельної ділянки площею 0,3653 га 

по вул. Подільській,10/5, у зв’язку з допущеною технічною помилкою. 

Площі земельних ділянок та їх зовнішні межі залишаються незмінними.  

 

  

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Ставлю на голосування пропозицію підтримати звернення 

Хмельницького КРБП «Базис» та надати дозвіл на зміну конфігурації 

меж земельної ділянки площею 0,1687 га по вул.Подільській,10/4, 

земельної ділянки площею 0,3834 га по вул.Подільській,10/3, земельної 

ділянки площею 0,3653 га по вул.Подільській,10/5. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 2 

Проти – 0 

Не голосували – 8 

НЕ ПРИЙНЯТО. 

 

10. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную звернення ТДВ «Хмельницька трикотажна фабрика» щодо 

поділу земельної ділянки площею 0,4900 га по вул.Кам’янецькій,11, 

призначеної під виробничу базу, на три ділянки: діл.№1 – площею 

0,3958 га, діл. №2 – площею 0.0494 га, діл.№3 – площею 0,0448 га зняти 

на довивчення. 

Ставлю на голосування пропозицію. 
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ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 2. 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: Звернення ТДВ «Хмельницька трикотажна фабрика» щодо поділу 

земельної ділянки площею 0,4900 га по вул.Кам’янецькій,11, 

призначеної під виробничу базу, на три ділянки: діл.№1 – площею 

0,3958 га, діл. №2 – площею 0.0494 га, діл.№3 – площею 0,0448 га зняти 

на довивчення. 

 

11. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення гр.Якимчука А.Л. щодо надання 

дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки площею 788 кв.м по вул. Підкалинній зі зміною цільового 

призначення з «землі сільськогосподарського призначення – для 

городництва» на «землі житлової та громадської забудови – для 

будівництва і обслуговування житлового будинку, господарських 

будівель і споруд (присадибна ділянка)». 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Чорнієвич 

 

Зазначена земельна ділянка знаходиться в мікрорайоні Лезнево, надана 

гр.Якимчуку А.Л. в оренду для городництва. Підстав для зміни її 

цільового призначення немає, громадянину ще не надійшла черга для 

отримання земельної ділянки для будівництва і обслуговування 

житлового будинку, господарських будівель і споруд, його номер у 

загальному списку черговості – 8425. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Ставлю на голосування пропозицію відмовити гр.Якимчуку А.Л. щодо 

надання дозволу на розробку проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки площею 788 кв.м по вул.Підкалинній зі зміною 

цільового призначення з «землі сільськогосподарського призначення – 

для городництва» на «землі житлової та громадської забудови – для 

будівництва і обслуговування житлового будинку, господарських 

будівель і споруд (присадибна ділянка)». 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: Відмовити гр.Якимчуку А.Л. щодо надання дозволу на розробку проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки площею 788 кв.м по 

вул.Підкалинній зі зміною цільового призначення з «землі 

сільськогосподарського призначення – для городництва» на «землі 

житлової та громадської забудови – для будівництва і обслуговування 

житлового будинку, господарських будівель і споруд (присадибна 

ділянка)». 

 

12. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення ТОВ «Приватна справа» щодо 

зарахування вартості виконаних робіт по благоустрою території поза 
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межами земельної ділянки, виділеної під будівництво ринку змішаної 

торгівлі по прс. Миру,69, та зменшення розміру пайової участі у 

створенні і розвитку інженерно-транспортної та соціальної 

інфраструктури міста на суму їх кошторисної вартості. 

ВИСТУПИЛИ: 

В.Діденко 

 

Рішенням 15 сесії міської ради ТОВ «Приватна справа» було надано 

згоду на безоплатну передачу в комунальну власність територіальної 

громади міста Хмельницького каналізаційної мережі та зменшено розмір 

коштів пайової участі у створенні і розвитку інженерно - транспортної та 

соціальної інфраструктури міста Хмельницького. Зараз вони просять 

зарахувати вартість робіт по благоустрою території. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Ставлю на голосування пропозицію відмовити ТОВ «Приватна справа» 

щодо зарахування вартості виконаних робіт по благоустрою території 

поза межами земельної ділянки, виділеної під будівництво ринку 

змішаної торгівлі по прс. Миру,69, та зменшення розміру пайової участі 

у створенні і розвитку інженерно-транспортної та соціальної 

інфраструктури міста на суму їх кошторисної вартості. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: Відмовити ТОВ «Приватна справа» щодо зарахування вартості 

виконаних робіт по благоустрою території поза межами земельної 

ділянки, виділеної під будівництво ринку змішаної торгівлі по прс. 

Миру,69, та зменшення розміру пайової участі у створенні і розвитку 

інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури міста на суму їх 

кошторисної вартості. 

 

13. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення ФОП Рудого В.О. щодо включення в 

комплексну схему тимчасових споруд павільйон площею 30 кв.м по 

вул. П.Мирного (біля буд. №25) та павільйону площею 120 кв.м, що 

розташований на перехресті вул. П.Мирного та прв. П.Мирного (біля 

буд. №24). 

ВИСТУПИЛИ: 

Г.Галкін 

 

На тимчасову споруду є всі необхідні документи: паспорт прив’язки, 

договір строкового сервітуту. Слід лише включити його в комплексну 

схему тимчасових споруд. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

М.Заганяч, А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Ставлю на голосування пропозицію перенести розгляд питання на 

наступне засідання комісії. Доручити управлінню архітектури та 

містобудування на наступне засідання комісії винести проект рішення 

щодо переносу МАФів, включення їх в комплексну схему. 
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ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: Перенести розгляд звернення ФОП Рудого В.О. щодо включення в 

комплексну схему тимчасових споруд павільйон площею 30 кв.м по 

вул.П.Мирного (біля буд.№25) та павільйону площею 120 кв.м, що 

розташований на перехресті вул. П.Мирного та прв. П.Мирного (біля 

буд. №24) на наступне засідання комісії. Доручити управлінню 

архітектури та містобудування на наступне засідання комісії винести 

проект рішення щодо переносу МАФів, включення їх в комплексну 

схему. 

 

14. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення громадян Радченко Л.А. та Іваниці Л.П. 

щодо затвердження плану благоустрою території, яка розташована поряд 

з ділянкою по вул.Городній, 1/2, укладення відповідних договорів з 

управлінням житлово-комунального господарства та прийняття на 

баланс міста усіх поліпшень. 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Чорнієвич 

 

Пропоную зняти розгляд звернення на довивчення, щоб виїхати на 

місцевість та ознайомитися з розташуванням земельної ділянки. 

 

Ю.Вавринюк Підприємці пропонують за власний кошт облаштувати доріжку, 

влаштувати лави для відпочинку, парковочні місця для велосипедів, 

озеленити прилеглу територію.  

 

Представник 

Радченко Л.А. 

Для повноцінного використання вказаної земельної ділянки ми 

зобов’язуємось облаштувати проїзд до неї з вул.Городньої в комплексі з 

пішохідною доріжкою. Вартість проекту складатиме 150 тис.грн. 

 

В.Діденко Є проект благоустрою парку, тому пропоную доручити департаменту 

архітектури, містобудування та земельних ресурсів вивчити це питання, 

можливо вказана земельна ділянка, включена в нього. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Ставлю на голосування пропозицію зняти розгляд звернення громадян 

Радченко Л.А. та Іваниці Л.П. щодо затвердження плану благоустрою 

території, яка розташована поряд з ділянкою по вул.Городній, 1/2, 

укладення відповідних договорів з управлінням житлово-комунального 

господарства та прийняття на баланс міста усіх поліпшень на 

довивчення. Доручити департаменту архітектури, містобудування та 

земельних ресурсів виїхати на місцевість та на наступне засідання комісії 

доповісти по зазначеному питанню.  

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Зняти розгляд звернення громадян Радченко Л.А. та Іваниці Л.П. щодо 
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затвердження плану благоустрою території, яка розташована поряд з 

ділянкою по вул.Городній, 1/2, укладення відповідних договорів з 

управлінням житлово-комунального господарства та прийняття на 

баланс міста усіх поліпшень на довивчення. 

2. Доручити департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів виїхати на місцевість та на наступне засідання комісії доповісти 

по зазначеному питанню.  

 

15. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення Коновальчук А.Б. стосовно надання 

дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки по вул.Трудовій, 70 та Мельника П.С. щодо виставлення на 

аукціон земельної ділянки по вул.Трудовій, 70. 

ВИСТУПИЛИ: 

В.Діденко 

 

Пропоную доручити депутату по виборчому округу з’ясувати ситуацію 

щодо зазначеної земельної ділянки та доповісти на наступному засіданні 

комісії. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Пропоную зняти розгляд звернення Коновальчук А.Б. стосовно надання 

дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки по вул.Трудовій, 70 та Мельника П.С. щодо виставлення на 

аукціон земельної ділянки по вул.Трудовій, 70 на довивчення. Доручити 

депутату Криваку М.М. з’ясувати ситуацію щодо земельної ділянки по 

вул.Трудовій, 70 та доповісти на наступному засіданні комісії. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Зняти розгляд звернення Коновальчук А.Б. стосовно надання дозволу 

на розроблення проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

по вул.Трудовій, 70 та Мельника П.С. щодо виставлення на аукціон 

земельної ділянки по вул.Трудовій, 70 на довивчення. 

2. Доручити депутату Криваку М.М. з’ясувати ситуацію щодо земельної 

ділянки по вул.Трудовій, 70 та доповісти на наступному засіданні 

комісії. 

 

16. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення Базилюка І.О. щодо передачі у 

власність земельної ділянки по вул.Щедріна, 9-А, бокс 12 для 

будівництва індивідуального гаража. 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Чорнієвич 

 

Зазначена земельна ділянка прилягає до існуючого гаражного 

кооперативу. По вул.Щедріна, 9-А планується розмістити ще 15 гаражів, 

з них 8-10 надати учасникам АТО. Базилюк І.О. не є учасником АТО, 

проте має, як і всі громадяни, право безоплатної приватизації земельної 

ділянки для будівництва індивідуального гаража. Гараж буде 

орієнтовною площею 30 кв.м. 
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В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Пропоную підтримати звернення Базилюка І.О. щодо передачі у 

власність земельної ділянки по вул.Щедріна, 9-А, бокс 12 для 

будівництва індивідуального гаража. Доручити департаменту 

архітектури, містобудування та земельних ресурсів підготувати 

відповідний проект рішення. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати звернення Базилюка І.О. щодо передачі у власність 

земельної ділянки по вул.Щедріна, 9-А, бокс 12 для будівництва 

індивідуального гаража. 

2. Доручити департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів підготувати відповідний проект рішення. 

 

17. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення Ворони І.В. щодо передачі у власність 

земельної ділянки по вул.Щедріна, 9-А, бокс 16 для будівництва 

індивідуального гаража. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Пропоную підтримати звернення Ворони І.В. щодо передачі у власність 

земельної ділянки по вул.Щедріна, 9-А, бокс 16 для будівництва 

індивідуального гаража. Доручити департаменту архітектури, 

містобудування та земельних ресурсів підготувати відповідний проект 

рішення. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати звернення Ворони І.В. щодо передачі у власність 

земельної ділянки по вул.Щедріна, 9-А, бокс 16 для будівництва 

індивідуального гаража.  

2. Доручити департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів підготувати відповідний проект рішення. 

 

18. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення Кучер А.Ю. щодо передачі у власність 

земельної ділянки по вул. Щедріна, 9-А, бокс 17для будівництва 

індивідуального гаража. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 
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А.Кветко Пропоную підтримати звернення Кучер А.Ю. щодо передачі у власність 

земельної ділянки по вул. Щедріна, 9-А, бокс 17для будівництва 

індивідуального гаража. Доручити департаменту архітектури, 

містобудування та земельних ресурсів підготувати відповідний проект 

рішення. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати звернення Кучер А.Ю. щодо передачі у власність 

земельної ділянки по вул. Щедріна, 9-А, бокс 17для будівництва 

індивідуального гаража. 

2. Доручити департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів підготувати відповідний проект рішення. 

 

19. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення Опук І.М. щодо передачі у власність 

земельної ділянки по вул. Щедріна, 9-А, бокс 19 для будівництва 

індивідуального гаража. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Пропоную підтримати звернення Опук І.М. щодо передачі у власність 

земельної ділянки по вул. Щедріна, 9-А, бокс 19 для будівництва 

індивідуального гаража. Доручити департаменту архітектури, 

містобудування та земельних ресурсів підготувати відповідний проект 

рішення. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати звернення Опук І.М. щодо передачі у власність земельної 

ділянки по вул. Щедріна, 9-А, бокс 19 для будівництва індивідуального 

гаража. 

2. Доручити департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів підготувати відповідний проект рішення. 

 

20. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення Прийми Н.М. щодо надання дозволу на 

розроблення проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

площею 0,0024 га для будівництва індивідуального гаража по 

вул.Кам’янецькій,153/3, гаражний кооператив «Цегельник», блок Г, бокс 

39а з метою надання її у власність. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Пропоную підтримати звернення Прийми Н.М. щодо надання дозволу на 
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розроблення проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

площею 0,0024 га для будівництва індивідуального гаража по 

вул.Кам’янецькій,153/3, гаражний кооператив «Цегельник», блок Г, бокс 

39а з метою надання її у власність. Доручити департаменту архітектури, 

містобудування та земельних ресурсів підготувати відповідний проект 

рішення. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати звернення Прийми Н.М. щодо надання дозволу на 

розроблення проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

площею 0,0024 га для будівництва індивідуального гаража по 

вул.Кам’янецькій,153/3, гаражний кооператив «Цегельник», блок Г, бокс 

39а з метою надання її у власність. 

2. Доручити департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів підготувати відповідний проект рішення. 

 

21. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення Горват І.О. стосовно надання дозволу 

на розроблення проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

площею 0,0024 га для будівництва індивідуального гаража по вул. 

Кам’янецькій, 153/3, гаражний кооператив «Цегельник», блок Д, бокс 

50а з метою надання її у власність. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Пропоную підтримати звернення Горват І.О. стосовно надання дозволу 

на розроблення проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

площею 0,0024 га для будівництва індивідуального гаража по 

вул.Кам’янецькій, 153/3, гаражний кооператив «Цегельник», блок Д, 

бокс 50а з метою надання її у власність. Доручити департаменту 

архітектури, містобудування та земельних ресурсів підготувати 

відповідний проект рішення. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати звернення Горват І.О. стосовно надання дозволу на 

розроблення проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

площею 0,0024 га для будівництва індивідуального гаража по 

вул.Кам’янецькій, 153/3, гаражний кооператив «Цегельник», блок Д, 

бокс 50а з метою надання її у власність. 

2. Доручити департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів підготувати відповідний проект рішення. 

 

22. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення Деревянчука О.В. стосовно надання 
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дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки площею 0,0024 га для будівництва індивідуального гаража по 

вул.Кам’янецькій,153/3, гаражний кооператив «Цегельник», блок Г, бокс 

37а з метою надання її у власність. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Пропоную підтримати звернення Деревянчука О.В. стосовно надання 

дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки площею 0,0024 га для будівництва індивідуального гаража по 

вул.Кам’янецькій,153/3, гаражний кооператив «Цегельник», блок Г, бокс 

37а з метою надання її у власність. Доручити департаменту архітектури, 

містобудування та земельних ресурсів підготувати відповідний проект 

рішення. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати звернення Деревянчука О.В. стосовно надання дозволу на 

розроблення проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

площею 0,0024 га для будівництва індивідуального гаража по 

вул.Кам’янецькій,153/3, гаражний кооператив «Цегельник», блок Г, бокс 

37а з метою надання її у власність.  

2. Доручити департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів підготувати відповідний проект рішення. 

 

23. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення Кохаєва С.Д. стосовно надання дозволу 

на розробку технічної документації щодо встановлення (відновлення) 

меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) площею 0,1000 га по 

вул.Ганжі, 1 для будівництва та обслуговування житлового будинку, 

господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) з метою надання її 

у власність. 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Чорнієвич 

 

Через зазначену земельну ділянку проходять лінії електропередач, 

земельна ділянка надана ще в 1991 році, громадянин нею користується, 

на ній розміщено майно. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Пропоную підтримати звернення Кохаєва С.Д. стосовно надання дозволу 

на розробку технічної документації щодо встановлення (відновлення) 

меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) площею 0,1000 га по 

вул.Ганжі, 1 для будівництва та обслуговування житлового будинку, 

господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) з метою надання її 

у власність. Доручити департаменту архітектури, містобудування та 

земельних ресурсів підготувати відповідний проект рішення. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 
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Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати звернення Кохаєва С.Д. стосовно надання дозволу на 

розробку технічної документації щодо встановлення (відновлення) меж 

земельної ділянки в натурі (на місцевості) площею 0,1000 га по 

вул.Ганжі, 1 для будівництва та обслуговування житлового будинку, 

господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) з метою надання її 

у власність.  

2. Доручити департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів підготувати відповідний проект рішення. 

 

24. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення Кохаєвої Н.В. стосовно надання 

дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки площею 0,0300 га по вул. Пасічній,26 для ведення особистого 

селянського господарства з метою надання її у власність та звернення 

Кохаєвої Н.В. стосовно надання дозволу на розроблення проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки площею 0,0500 га по 

вул.Пасічній для городництва з метою передачі її в оренду. 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Чорнієвич 

 

До однієї із земельних ділянок є вільний доступ з вул.Кошарського, тому 

земельна ділянка може надаватися по черзі або через аукціон. Зазначені 

ділянки прилягають до подвір’я Кохаєвої Н.В. і вона стверджує, що 

обробляла і їх. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

А.Кветко Пропоную зняти розгляд звернення Кохаєвої Н.В. стосовно надання 

дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки площею 0,0300 га по вул. Пасічній,26 для ведення особистого 

селянського господарства з метою надання її у власність та звернення 

Кохаєвої Н.В. стосовно надання дозволу на розроблення проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки площею 0,0500 га по 

вул.Пасічній для городництва з метою передачі її в оренду на 

довивчення. Доручити департаменту архітектури, містобудування та 

земельних ресурсів запросити громадянку на наступне засідання комісії 

для надання документів, які підтверджують, що земельні ділянки 

тривалий час оброблялись. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

ВИРІШИЛИ: 1. Зняти розгляд звернення Кохаєвої Н.В. стосовно надання дозволу на 

розроблення проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

площею 0,0300 га по вул. Пасічній,26 для ведення особистого 

селянського господарства з метою надання її у власність та звернення 

Кохаєвої Н.В. стосовно надання дозволу на розроблення проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки площею 0,0500 га по 

вул.Пасічній для городництва з метою передачі її в оренду на 

довивчення. 

2. Доручити департаменту архітектури, містобудування та земельних 
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ресурсів запросити громадянку на наступне засідання комісії для 

надання документів, які підтверджують, що земельні ділянки тривалий 

час оброблялись. 

 

25. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення Гаєвської Ю.Г. щодо надання дозволу 

на зміну конфігурації земельної ділянки площею 0.0763 га по 

вул.Вишневій, у зв’язку з невідповідністю координат земельної ділянки, 

яка зареєстрована в Державному земельному кадастрі з фактичною 

межею земельної ділянки. 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Чорнієвич 

 

Земельну ділянку занесли до Державного земельного кадастру не по 

паркану, зараз слід привести документи у відповідність до існуючої 

межі. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Пропоную підтримати звернення Гаєвської Ю.Г. щодо надання дозволу 

на зміну конфігурації земельної ділянки площею 0.0763 га по 

вул.Вишневій, у зв’язку з невідповідністю координат земельної ділянки, 

яка зареєстрована в Державному земельному кадастрі з фактичною 

межею земельної ділянки. Доручити департаменту архітектури, 

містобудування та земельних ресурсів підготувати відповідний проект 

рішення. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати звернення Гаєвської Ю.Г. щодо надання дозволу на зміну 

конфігурації земельної ділянки площею 0.0763 га по вул.Вишневій, у 

зв’язку з невідповідністю координат земельної ділянки, яка 

зареєстрована в Державному земельному кадастрі з фактичною межею 

земельної ділянки. 

2. Доручити департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів підготувати відповідний проект рішення. 

 

26. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную відмовити Гарбузюк О.В. щодо внесення змін до договору 

оренди земельної ділянки площею 0,1 га по вул. Молодіжній, 8/3-Б, 

змінивши слова «під будівництво спортивного закладу» на слова «під 

будівництво багатоповерхового, багатоквартирного житлового будинку з 

вбудовано-прибудованими торгівельними, спортивно-оздоровчими 

приміщеннями та паркінгом». 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 7 

Проти – 0 

Не голосували – 3 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: Відмовити Гарбузюк О.В. щодо внесення змін до договору оренди 

земельної ділянки площею 0,1 га по вул. Молодіжній, 8/3-Б, змінивши 



21 

слова «під будівництво спортивного закладу» на слова «під будівництво 

багатоповерхового, багатоквартирного житлового будинку з вбудовано-

прибудованими торгівельними, спортивно-оздоровчими приміщеннями 

та паркінгом». 

 

27. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення голови ліквідаційної комісії 

Остапчука В.В. стосовно надання дозволу на розробку технічної 

документації щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в 

натурі (на місцевості) зі зміною конфігурації земельної ділянки площею 

0,50 га по вул.Лісогринівецькій, 16 із збереженням загальної площі 

ділянки. 

ВИСТУПИЛИ: 

В.Діденко 

 

До мене звернулись мешканці цього будинку, було недобросовісно 

виконано частину робіт, не організовано благоустрій території, не 

встановлено дитячий майданчик. ОСББ звернулось до голови 

ліквідаційної комісії щодо надання їм цієї земельної ділянки для 

приведення її до належного стану, проте позитивної відповіді не 

отримало. Пропоную відмовити голові ліквідаційної комісії Остапчуку 

В.В. стосовно надання дозволу на розробку технічної документації щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на 

місцевості) зі зміною конфігурації земельної ділянки площею 0,50 га по 

вул.Лісогринівецькій, 16 із збереженням загальної площі ділянки. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Ставлю на голосування пропозицію В.Діденка. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: Відмовити голові ліквідаційної комісії Остапчуку В.В. стосовно надання 

дозволу на розробку технічної документації щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) зі зміною 

конфігурації земельної ділянки площею 0,50 га по вул.Лісогринівецькій, 

16 із збереженням загальної площі ділянки. 

 

28. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення Гонтара П.Л. щодо внесення змін до 

рішення 24-ої сесії Хмельницької міської ради від 24.04.2013 р. № 52, 

змінивши вираз «для обслуговування підвищеної колії для вигрузки 

інертних грузів довжиною 120 м, приміщення автогаража - землі 

промисловості, транспорту, зв’язку, енергетики, оборони та іншого 

призначення площею 0,6600 га по вул.Курчатова,119/1Б» на слова «під 

будівництво нежитлового приміщення автогаража - землі промисловості, 

транспорту, зв’язку, енергетики, оборони та іншого призначення площею 

0,0860 га по вул.Курчатова,119/1Б». 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Чорнієвич 

 

Суміжний землекористувач УВТК «Хмельницькбуд» не дає доступ до 

земельної ділянки, зараз тривають судові спори. 
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В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Пропоную зняти розгляд звернення Гонтара П.Л. щодо внесення змін до 

рішення 24-ої сесії Хмельницької міської ради від 24.04.2013 р. № 52, 

змінивши вираз «для обслуговування підвищеної колії для вигрузки 

інертних грузів довжиною 120 м, приміщення автогаража - землі 

промисловості, транспорту, зв’язку, енергетики, оборони та іншого 

призначення площею 0,6600 га по вул.Курчатова,119/1Б» на слова «під 

будівництво нежитлового приміщення автогаража - землі промисловості, 

транспорту, зв’язку, енергетики, оборони та іншого призначення площею 

0,0860 га по вул.Курчатова,119/1Б» на довивчення. Доручити 

департаменту архітектури, містобудування та земельних ресурсів 

запросити Гонтара П.Л. та представника УВТК «Хмельницькбуд» на 

наступне засідання комісії. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Зняти розгляд звернення Гонтара П.Л. щодо внесення змін до рішення 

24-ої сесії Хмельницької міської ради від 24.04.2013 р. № 52, змінивши 

вираз «для обслуговування підвищеної колії для вигрузки інертних 

грузів довжиною 120 м, приміщення автогаража - землі промисловості, 

транспорту, зв’язку, енергетики, оборони та іншого призначення площею 

0,6600 га по вул.Курчатова,119/1Б» на слова «під будівництво 

нежитлового приміщення автогаража - землі промисловості, транспорту, 

зв’язку, енергетики, оборони та іншого призначення площею 0,0860 га по 

вул.Курчатова,119/1Б» на довивчення. 

2. Доручити департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів запросити Гонтара П.Л. та представника УВТК 

«Хмельницькбуд» на наступне засідання комісії. 

 

29. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення Осіпенко О.А. щодо припинення права 

оренди земельної ділянки площею 0,0120 га по вул.Курчатова, 10/2 для 

обслуговування приміщення майстерні транспортного цеху в зв’язку з її 

невикористанням. 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Чорнієвич 

 

Осіпенко О.А. хоче залишити в оренді лише ту частину земельної 

ділянки, на якій розміщено павільйон «Шиномонтаж», а припинити 

право оренди частиною земельної ділянки, яку використовують під 

автостоянку та під’їзні шляхи для автомобілів, обґрунтовуючи це тим, 

що вона не використовується. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Пропоную відмовити Осіпенко О.А. щодо припинення права оренди 

земельної ділянки площею 0,0120 га по вул.Курчатова, 10/2 для 

обслуговування приміщення майстерні транспортного цеху в зв’язку з її 

невикористанням. 
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ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: Відмовити Осіпенко О.А. щодо припинення права оренди земельної 

ділянки площею 0,0120 га по вул.Курчатова, 10/2 для обслуговування 

приміщення майстерні транспортного цеху в зв’язку з її 

невикористанням. 

 

30. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення Подлюка К.М. стосовно надання 

дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки площею 0,0741 га по вул.Гонти, 1/2а для будівництва і 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд 

(присадибна ділянка) з метою надання її у власність. 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Чорнієвич 

 

Частина земельної ділянки по вул.Гонти, 1/2а розміщена в охоронній 

зоні ЛЕП, земельна ділянка знаходиться в ряді існуючої житлової 

забудови. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Пропоную підтримати звернення Подлюка К.М. стосовно надання 

дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки площею 0,0741 га по вул.Гонти, 1/2а для будівництва і 

обслуговування житлового будинку, господарських будівель і споруд 

(присадибна ділянка) з метою надання її у власність. Доручити 

департаменту архітектури, містобудування та земельних ресурсів 

підготувати відповідний проект рішення. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати звернення Подлюка К.М. стосовно надання дозволу на 

розроблення проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

площею 0,0741 га по вул. Гонти, 1/2а для будівництва і обслуговування 

житлового будинку, господарських будівель і споруд (присадибна 

ділянка) з метою надання її у власність. 

2. Доручити департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів підготувати відповідний проект рішення. 

 

31. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення директора ТОВ «Трієра Сторедж» 

Горобець І.П. стосовно надання дозволу на розробку технічної 

документації щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в 

натурі (на місцевості) площею 0,7362 га по вул.Курчатова, 8/7-А для 

обслуговування приміщення складу. 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Чорнієвич 

 

ТОВ «Трієра Сторедж» не уклали договір оренди земельної ділянки, 

тому що фактично земельна ділянка іншої конфігурації та площі. Наразі 
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хочуть вилучити частину земельної ділянки, що знаходиться під 

гаражами та землями загального користування, фактично цю територію 

не використовують. 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

А.Кветко Пропоную підтримати звернення директора ТОВ «Трієра Сторедж» 

Горобець І.П. стосовно надання дозволу на розробку технічної 

документації щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в 

натурі (на місцевості) площею 0,7362 га по вул.Курчатова, 8/7-А для 

обслуговування приміщення складу. Доручити департаменту 

архітектури, містобудування та земельних ресурсів підготувати 

відповідний проект рішення. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати звернення директора ТОВ «Трієра Сторедж» Горобець І.П. 

стосовно надання дозволу на розробку технічної документації щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на 

місцевості) площею 0,7362 га по вул.Курчатова, 8/7-А для 

обслуговування приміщення складу. 

2. Доручити департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів підготувати відповідний проект рішення. 

 

 

32. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення мешканців будинку по 

вул.Тернопільській, 34/1 щодо розірвання договору оренди земельної 

ділянки по вул.Тернопільській,34А з ПМП «Лідер». 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Чорнієвич 

 

Порушень ДБН орендарем земельної ділянки по вул.Тернопільській, 34А 

ПМП «Лідер» не було. Проте на даний час скасована декларація про 

початок будівництва та містобудівні умови, тому що мешканці 

переконані, що це будівництво нашкодить їх будинку. Хоча проблема в 

самому будинку по вул.Тернопільській, 34/1, тому що при його 

будівництві не було враховано особливості цієї ділянки і зараз 

відбувається зсув і просідання ґрунту, в підвалах стоїть вода. Відбулась 

зустріч з орендарем ділянки по вул.Тернопільській, 34А, який готовий 

йти на компроміс з мешканцями, підписав протокол про наміри, в якому 

запропонував створити фонд, кошти якого підуть на ремонт їх будинку в 

разі необхідності. Договір про наміри надісланий на адресу ініціативної 

групи мешканців. Проте мешканці відмовляються зустрічатись із 

орендарем, мотивуючи, що вся документація скасована і немає предмету 

розмови. 

 

С.Болотніков Слід підтримати мешканці будинку по вул.Тернопільській, 34/1, дати їм 

можливість та час домовитись із забудовником. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Пропоную перенести розгляд звернення мешканців будинку по 

вул.Тернопільській, 34/1 щодо розірвання договору оренди земельної 
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ділянки по вул. Тернопільській,34А з ПМП «Лідер» на наступне 

засідання комісії, для того щоб мешканці мали змогу домовитись із 

орендарем земельної ділянки. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

ВИРІШИЛИ: Перенести розгляд звернення мешканців будинку по вул.Тернопільській, 

34/1 щодо розірвання договору оренди земельної ділянки по вул. 

Тернопільській,34А з ПМП «Лідер» на наступне засідання комісії, для 

того щоб мешканці мали змогу домовитись із орендарем земельної 

ділянки. 

 

 

33. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную заслухати директора департаменту архітектури, 

містобудування та земельних ресурсів О.Чорнієвича із зазначеного 

питання. 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Чорнієвич 

 

Пропонується на розгляд комісії проект рішення «Про затвердження 

Положення про порядок надання права на земельну ділянку за давністю 

користування (набувальна давність) на території міста Хмельницького». 

Згідно додатку пропонується затвердити Положення про порядок 

набуття громадянами права на земельну ділянку за давністю 

користування. Положення розроблено з метою впорядкування надання 

громадянам земельних ділянок на території міста Хмельницького за 

давністю користування та забезпечення при цьому прозорості та 

відкритості. Положення визначає порядок набуття права на земельні 

ділянки громадянами України, які використовувались ними 

добросовісно, відкрито і безперервно протягом 15 років на території 

міста Хмельницького. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

А.Кветко Ставлю на голосування пропозицію підтримати та винести на розгляд 

чергової сесії міської ради проект рішення «Про затвердження 

Положення про порядок надання права на земельну ділянку за давністю 

користування (набувальна давність) на території міста Хмельницького». 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати та винести на розгляд чергової сесії міської ради проект 

рішення «Про затвердження Положення про порядок надання права на 

земельну ділянку за давністю користування (набувальна давність) на 

території міста Хмельницького». 

2. Директору департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів О.Чорнієвичу доповісти на сесії із зазначеного питання. 

 

34. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную заслухати директора департаменту архітектури, 
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містобудування та земельних ресурсів О.Чорнієвича із зазначеного 

питання. 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Чорнієвич 

 

Пропонується на розгляд комісії проект рішення «Про надання 

громадянам дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок та внесення змін» (Городецька Н. С.). 

Згідно додатку 1 пропонується надати дозвіл на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок 2 громадянам з метою 

передачі у власність для ведення садівництва. 

Згідно додатку 2 пропонується надати дозвіл на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок 18 громадянам з метою 

передачі у власність для будівництва індивідуальних гаражів. 

Згідно проекту рішення пропонується внести зміни: до п. 45 додатку до 

рішення 9-ої сесії Хмельницької міської ради від 26.10.2016 року №29, 

замінивши в графі «Місце розташування земельної ділянки» слова та 

цифри: «блок Ж, бокс 21» на слова та цифри: «блок К, бокс 42» та у 

графі «Площа, м
2
» цифри: «45» на цифри: «21», згідно зі зверненням 

Муляра Л.П.; до п.п.6 п.1 рішення виконавчого комітету Хмельницької 

міської ради від 19.03.1987 року №66, замінивши слова: «Лемещуку 

Григорію Васильовичу» і слова та цифри: «блок 18, бокс 8» на слова: 

«Лемешуку Григорію Васильовичу» і слова та цифри: «блок 17, бокс 8» 

відповідно, згідно зі зверненням Лемешука Г.В. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Ставлю на голосування пропозицію підтримати та винести на розгляд 

чергової сесії міської ради проект рішення «Про надання громадянам 

дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок та внесення змін» (Городецька Н. С.). 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати та винести на розгляд чергової сесії міської ради проект 

рішення «Про надання громадянам дозволу на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок та внесення змін» 

(Городецька Н. С.). 

2. Директору департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів О.Чорнієвичу доповісти на сесії із зазначеного питання. 

 

35. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную заслухати директора департаменту архітектури, 

містобудування та земельних ресурсів О.Чорнієвича із зазначеного 

питання. 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Чорнієвич 

 

Пропонується на розгляд комісії проект рішення «Про припинення права 

користування частинами земельних ділянок та надання громадянам 

дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок» (Семенюк О. Ф.). 

Згідно додатку 1 пропонується припинити право постійного 

користування частиною земельної ділянки загальною площею 24 м
2 

 із  



27 

площі 68000 м
2
 гаражному товариству «НОВАТОР», частинами 

земельної ділянки загальною площею 126 м
2
 із площі 30703 м

2
 

гаражному товариству «СПІВДРУЖНІСТЬ», частинами земельної 

ділянки загальною площею 46 м
2
 із площі 21000 м

2
 кооперативу 

автомобілістів «ЕНЕРГІЯ» та надати дозвіл 8 громадянам на 

розроблення проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок з 

метою передачі у власність для будівництва індивідуальних гаражів – 

землі житлової та громадської забудови із земель міської ради. 

Згідно додатку 2 пропонується припинити право постійного 

користування частиною земельної ділянки загальною площею 21 м
2 

із 

площі 68000 м
2
 гаражному товариству «НОВАТОР» та надати дозвіл 

громадянину на розроблення проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки з метою передачі в оренду для будівництва 

індивідуального гаража – землі житлової та громадської забудови із 

земель міської ради. 

Згідно додатку 3 пропонується надати дозвіл на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок 2 громадянам з метою 

передачі у власність для будівництва і обслуговування жилих будинків, 

господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) – землі житлової 

та громадської забудови із земель міської ради. 

Згідно додатку 4 пропонується надати дозвіл на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок громадянці з метою 

передачі у власність для ведення особистого селянського господарства – 

землі сільськогосподарського призначення із земель міської ради. 

Згідно додатку 5 пропонується надати дозвіл на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок громадянці з метою 

передачі у власність для ведення садівництва – землі 

сільськогосподарського призначення із земель міської ради. 

Згідно додатку 6 пропонується надати дозвіл на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок 20 громадянам з метою 

передачі у власність для будівництва індивідуальних гаражів – землі 

житлової та громадської забудови із земель міської ради. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Ставлю на голосування пропозицію підтримати та винести на розгляд 

чергової сесії міської ради проект рішення «Про припинення права 

користування частинами земельних ділянок та надання громадянам 

дозволу на розроблення проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок» (Семенюк О. Ф.). 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати та винести на розгляд чергової сесії міської ради проект 

рішення «Про припинення права користування частинами земельних 

ділянок та надання громадянам дозволу на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок» (Семенюк О. Ф.). 

2. Директору департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів О.Чорнієвичу доповісти на сесії із зазначеного питання. 
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36. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную заслухати директора департаменту архітектури, 

містобудування та земельних ресурсів О.Чорнієвича із зазначеного 

питання. 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Чорнієвич 

 

Пропонується на розгляд комісії проект рішення «Про припинення 

договору оренди землі шляхом його розірвання за згодою сторін та 

надання земельної ділянки в оренду громадянину, затвердження проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок та надання земельних 

ділянок в оренду громадянам» (Похальчишина Г. М.). 

Згідно додатку 1 пропонується припинити договір оренди землі № 

1300/01 від 29.07.2016 року шляхом його розірвання за згодою сторін та 

надати земельну ділянку в оренду громадянину для будівництва і 

обслуговування жилого будинку, господарських будівель і споруд 

(присадибна ділянка) – землі житлової та громадської забудови. 

Згідно додатку 2 пропонується затвердити проекти землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок та надати земельні ділянки в оренду 3 

громадянам для будівництва індивідуальних гаражів – землі житлової та 

громадської забудови із земель міської ради. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Ставлю на голосування пропозицію підтримати та винести на розгляд 

чергової сесії міської ради проект рішення «Про припинення договору 

оренди землі шляхом його розірвання за згодою сторін та надання 

земельної ділянки в оренду громадянину, затвердження проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок та надання земельних 

ділянок в оренду громадянам» (Похальчишина Г.М.). 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати та винести на розгляд чергової сесії міської ради проект 

рішення «Про припинення договору оренди землі шляхом його 

розірвання за згодою сторін та надання земельної ділянки в оренду 

громадянину, затвердження проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок та надання земельних ділянок в оренду громадянам» 

(Похальчишина Г. М.). 

2. Директору департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів О.Чорнієвичу доповісти на сесії із зазначеного питання. 

 

37. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную заслухати директора департаменту архітектури, 

містобудування та земельних ресурсів О.Чорнієвича із зазначеного 

питання. 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Чорнієвич 

 

Пропонується на розгляд комісії проект рішення «Про затвердження 

проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки та надання 

земельної ділянки у власність громадянину» (Ковпак В.М.). 
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Згідно додатку пропонується затвердити проект землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки зі зміною її цільового призначення з “для 

городництва – землі сільськогосподарського призначення” на “для 

будівництва і обслуговування жилого будинку, господарських будівель і 

споруд (присадибна ділянка) – землі житлової та громадської забудови” 

та надати у власність земельну ділянку громадянину для будівництва і 

обслуговування жилого будинку, господарських будівель і споруд 

(присадибна ділянка) – землі житлової та громадської забудови. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Ставлю на голосування пропозицію підтримати та винести на розгляд 

чергової сесії міської ради проект рішення «Про затвердження проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки та надання земельної 

ділянки у власність громадянину» (Ковпак В.М.). 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати та винести на розгляд чергової сесії міської ради проект 

рішення «Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки та надання земельної ділянки у власність 

громадянину» (Ковпак В.М.). 

2. Директору департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів О.Чорнієвичу доповісти на сесії із зазначеного питання. 

 

38. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную заслухати директора департаменту архітектури, 

містобудування та земельних ресурсів О.Чорнієвича із зазначеного 

питання. 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Чорнієвич 

 

Пропонується на розгляд комісії проект рішення «Про затвердження 

проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки громадянину та 

зміну її цільового призначення» (Головатюк В.П.). 

Згідно додатку пропонується затвердити проект землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки громадянину та змінити категорію земель  

із “землі сільськогосподарського призначення” на “землі житлової та 

громадської забудови”. 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Ставлю на голосування пропозицію підтримати та винести на розгляд 

чергової сесії міської ради проект рішення «Про затвердження проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки громадянину та зміну її 

цільового призначення» (Головатюк В.П.). 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 



30 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати та винести на розгляд чергової сесії міської ради проект 

рішення «Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки громадянину та зміну її цільового призначення» 

(Головатюк В.П.). 

2. Директору департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів О.Чорнієвичу доповісти на сесії із зазначеного питання. 

 

39. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную заслухати директора департаменту архітектури, 

містобудування та земельних ресурсів О.Чорнієвича із зазначеного 

питання. 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Чорнієвич 

 

Пропонується на розгляд комісії проект рішення «Про затвердження 

проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки громадянину та 

зміну її цільового призначення» (Омелечко О.В.). 

Згідно додатку пропонується затвердити проект землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки громадянину та змінити категорію земель  

із “землі сільськогосподарського призначення” на “землі житлової та 

громадської забудови” згідно з додатком. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Ставлю на голосування пропозицію підтримати та винести на розгляд 

чергової сесії міської ради проект рішення «Про затвердження проекту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки громадянину та зміну її 

цільового призначення» (Омелечко О.В.). 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати та винести на розгляд чергової сесії міської ради проект 

рішення «Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки громадянину та зміну її цільового призначення» 

(Омелечко О.В.). 

2. Директору департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів О.Чорнієвичу доповісти на сесії із зазначеного питання. 

 

40. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную заслухати директора департаменту архітектури, 

містобудування та земельних ресурсів О.Чорнієвича із зазначеного 

питання. 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Чорнієвич 

 

Пропонується на розгляд комісії проект рішення «Про затвердження 

проекту землеустрою щодо відведення земельних ділянок в постійне 

користування юридичної особи» (ДП «Національна енергетична 

компанія «Укренерго»). 

Згідно додатку пропонується затвердити проект землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки та надати її в постійне користування 

юридичній особі. 
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В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Ставлю на голосування пропозицію підтримати та винести на розгляд 

чергової сесії міської ради проект рішення «Про затвердження проекту 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок в постійне 

користування юридичної особи» (ДП «Національна енергетична 

компанія «Укренерго»). 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати та винести на розгляд чергової сесії міської ради проект 

рішення «Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок в постійне користування юридичної особи» (ДП 

«Національна енергетична компанія «Укренерго»). 

2. Директору департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів О.Чорнієвичу доповісти на сесії із зазначеного питання. 

 

41. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную заслухати директора департаменту архітектури, 

містобудування та земельних ресурсів О.Чорнієвича із зазначеного 

питання. 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Чорнієвич 

 

Пропонується на розгляд комісії проект рішення «Про внесення змін в 

рішення 2-ої сесії Хмельницької міської ради від 15.12.2010 р. № 21». 

Згідно проекту рішення пропонується внести зміни в рішення 2-ої сесії 

Хмельницької міської ради від 15.12.2010р. №21 «Про вирішення 

земельних спорів», із внесеними змінами, замінивши по тексту рішення 

вираз «комісія по земельним спорам» на «комісія з розгляду земельних 

спорів». 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Ставлю на голосування пропозицію підтримати та винести на розгляд 

чергової сесії міської ради проект рішення «Про внесення змін в рішення 

2-ої сесії Хмельницької міської ради від 15.12.2010 р. № 21». 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати та винести на розгляд чергової сесії міської ради проект 

рішення «Про внесення змін в рішення 2-ої сесії Хмельницької міської 

ради від 15.12.2010 р. № 21». 

2. Директору департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів О.Чорнієвичу доповісти на сесії із зазначеного питання. 
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42. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную заслухати директора департаменту архітектури, 

містобудування та земельних ресурсів О.Чорнієвича із зазначеного 

питання. 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Чорнієвич 

 

Пропонується на розгляд комісії проект рішення «Про розгляд 

пропозиції комісії по земельним спорам» (Главацький А.В.). 

Згідно проекту рішення пропонується підтримати пропозицію комісії по 

земельним спорам, відмову Главацького А.В. та Главацького В.В. від 

погодження меж земельної ділянки для будівництва і обслуговування 

жилого будинку, господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) 

по прв.Підлісному, 1 визнати безпідставною та розглядати документацію 

із землеустрою щодо передачі у власність земельної ділянки Андреєву 

І.П. без їх погодження. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Ставлю на голосування пропозицію підтримати та винести на розгляд 

чергової сесії міської ради проект рішення «Про розгляд пропозиції 

комісії по земельним спорам» (Главацький А.В.). 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати та винести на розгляд чергової сесії міської ради проект 

рішення «Про розгляд пропозиції комісії по земельним спорам» 

(Главацький А.В.). 

2. Директору департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів О.Чорнієвичу доповісти на сесії із зазначеного питання. 

 

43. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную заслухати директора департаменту архітектури, 

містобудування та земельних ресурсів О.Чорнієвича із зазначеного 

питання. 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Чорнієвич 

 

Пропонується на розгляд комісії проект рішення «Про затвердження 

проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок, технічної 

документації із землеустрою та надання земельних ділянок у власність 

громадянам» (Андреєва З.І.). 

Згідно додатку 1 пропонується затвердити проекти землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок та надати у власність земельні ділянки 8 

громадянам для будівництва і обслуговування жилих будинків, 

господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) – землі житлової 

та громадської забудови. 

Згідно додатку 2 пропонується затвердити проекти землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок та надати у власність земельні ділянки 2 

громадянам для ведення садівництва – землі сільськогосподарського 

призначення. 

Згідно додатку 3 пропонується затвердити проект землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки та надати у спільну сумісну власність 
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земельну ділянку 2 громадянам для будівництва і обслуговування 

жилого будинку, господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) – 

землі житлової та громадської забудови. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Ставлю на голосування пропозицію підтримати та винести на розгляд 

чергової сесії міської ради проект рішення «Про затвердження проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок, технічної документації 

із землеустрою та надання земельних ділянок у власність громадянам» 

(Андреєва З.І.). 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати та винести на розгляд чергової сесії міської ради проект 

рішення «Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок, технічної документації із землеустрою та надання 

земельних ділянок у власність громадянам» (Андреєва З.І.). 

2. Директору департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів О.Чорнієвичу доповісти на сесії із зазначеного питання. 

 

44. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную заслухати директора департаменту архітектури, 

містобудування та земельних ресурсів О.Чорнієвича із зазначеного 

питання. 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Чорнієвич 

 

Пропонується на розгляд комісії проект рішення «Про припинення 

договору оренди землі шляхом його розірвання за згодою сторін та 

надання земельної ділянки в оренду громадянину» (Проскурівський І.В.). 

Згідно додатку пропонується припинити договір оренди землі № 370/01 

від 10.03.2015 року шляхом його розірвання за згодою сторін та надати 

земельну ділянку в оренду громадянину для будівництва індивідуальних 

гаражів – землі житлової та громадської забудови.  

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Ставлю на голосування пропозицію підтримати та винести на розгляд 

чергової сесії міської ради проект рішення «Про припинення договору 

оренди землі шляхом його розірвання за згодою сторін та надання 

земельної ділянки в оренду громадянину» (Проскурівський І.В.). 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати та винести на розгляд чергової сесії міської ради проект 

рішення «Про припинення договору оренди землі шляхом його 
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розірвання за згодою сторін та надання земельної ділянки в оренду 

громадянину» (Проскурівський І.В.). 

2. Директору департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів О.Чорнієвичу доповісти на сесії із зазначеного питання. 

 

45. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную заслухати директора департаменту архітектури, 

містобудування та земельних ресурсів О.Чорнієвича із зазначеного 

питання. 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Чорнієвич 

 

Пропонується на розгляд комісії проект рішення «Про затвердження 

проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки та надання 

земельної ділянки в оренду громадянину» (Думанський М.П.). 

Згідно додатку пропонується затвердити проект землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки та надати земельну ділянку в оренду 

громадянину для будівництва і обслуговування жилого будинку, 

господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) – землі житлової 

та громадської забудови. Є зауваження юридичного відділу щодо того, 

що земельна ділянка по прв.Іподромному, 8 відноситься до зони 

садибної та блокованої житлової забудови в межах санітарно-захисної 

зони, в якій розміщення житлових будинків з присадибними ділянками 

не допускається. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Ставлю на голосування пропозицію доручити депутату міської ради 

Головко Л.Л. вивчити зазначене питання та про результати його розгляду 

доповісти на засіданні постійної комісії. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: Доручити депутату міської ради Головко Л.Л. вивчити зазначене питання 

та про результати його розгляду доповісти на засіданні постійної комісії. 

 

 

46. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную заслухати директора департаменту архітектури, 

містобудування та земельних ресурсів О.Чорнієвича із зазначеного 

питання. 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Чорнієвич 

 

Пропонується на розгляд комісії проект рішення «Про затвердження 

проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок, технічної 

документації із землеустрою та надання земельних ділянок у власність 

громадянам» (Мураш М.А.). 

Згідно додатку 1 пропонується затвердити проекти землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок та надати у власність земельні ділянки 2 

громадянам для будівництва і обслуговування жилих будинків, 

господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) – землі житлової 

та громадської забудови. 
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Згідно додатку 2 пропонується затвердити проекти землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок та надати у власність земельні ділянки 

громадянину для ведення особистого селянського господарства – землі 

сільськогосподарського призначення. 

Згідно додатку 3 пропонується надати у власність земельні ділянки 7 

громадянам на підставі технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на 

місцевості) для будівництва і обслуговування жилих будинків, 

господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) – землі житлової 

та громадської забудови. 

Згідно додатку 4 пропонується надати у власність земельні ділянки 

громадянці на підставі технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на 

місцевості) для будівництва індивідуального гаража – землі житлової та 

громадської забудови. 

Згідно додатку 5 пропонується надати у спільну сумісну власність 3 

земельні ділянки громадянам на підставі технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в 

натурі (на місцевості) для будівництва і обслуговування жилих будинків, 

господарських будівель і споруд (присадибна ділянка) – землі житлової 

та громадської забудови. 

Згідно додатку 6 пропонується затвердити технічну документацію із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в 

натурі (на місцевості) та надати у власність земельну ділянку громадянці 

для будівництва індивідуального гаража – землі житлової та громадської 

забудови. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Ставлю на голосування пропозицію підтримати та винести на розгляд 

чергової сесії міської ради проект рішення «Про затвердження проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок, технічної документації 

із землеустрою та надання земельних ділянок у власність громадянам» 

(Мураш М.А.). 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати та винести на розгляд чергової сесії міської ради проект 

рішення «Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок, технічної документації із землеустрою та надання 

земельних ділянок у власність громадянам» (Мураш М.А.). 

2. Директору департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів О.Чорнієвичу доповісти на сесії із зазначеного питання. 

 

48. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення ФОП Семенюк Г.В. щодо можливості 

розміщення тимчасової споруди для здійснення підприємницької 

діяльності – павільйону з продажу продовольчих товарів площею 25 кв.м 

по вул.Тернопільській,17 біля корпусу 1. 
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ВИСТУПИЛИ: 

Г.Семенюк 

 

Прошу надати дозвіл на встановлення павільйону з продажу 

продовольчих товарів площею 25 кв.м по вул.Тернопільській, 17 біля 

корпусу 1. Власником земельної ділянки є ДП «Новатор», з яким було 

укладено договір про встановлення земельного сервітуту. Павільйон 

встановлено ще у 2013 році з погодження адміністрації ДП «Новатор». 

Звертаюсь на комісію для впорядкування документів. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Пропоную зняти розгляд звернення ФОП Семенюк Г.В. щодо 

можливості розміщення тимчасової споруди для здійснення 

підприємницької діяльності – павільйону з продажу продовольчих 

товарів площею 25 кв.м по вул.Тернопільській,17 біля корпусу 1 на 

довивчення. Доручити департаменту архітектури, містобудування та 

земельних ресурсів вивчити зазначене питання та доповісти на наступне 

засідання комісії. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

ВИРІШИЛИ: 1. Зняти розгляд звернення ФОП Семенюк Г.В. щодо можливості 

розміщення тимчасової споруди для здійснення підприємницької 

діяльності – павільйону з продажу продовольчих товарів площею 25 кв.м 

по вул.Тернопільській,17 біля корпусу 1 на довивчення. 

2. Доручити департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів вивчити зазначене питання та доповісти на наступне засідання 

комісії. 

 

49. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення ФОП Педана В.С. та Гвоздицького Е.О. 

щодо включення в комплексну схему розміщення тимчасових споруд для 

продовження терміну дії паспорту прив’язки та договору строкового 

сервітуту тимчасової споруди для здійснення підприємницької 

діяльності по прс.Миру (біля кафе «Марися»). 

ВИСТУПИЛИ: 

В.Педан 

 

Прошу включити в комплексну схему розміщення тимчасових споруд 

м.Хмельницького для продовження терміну дії паспорта прив’язки та 

договору строкового сервітуту тимчасову споруду по прс.Миру (біля 

кафе «Марися»). Здійснюємо підприємницьку діяльність на цьому місці 

ще з 1995 року. Регулярно сплачуємо всі податки, неодноразово 

надавали допомогу для бійців АТО. 

 

В.Діденко Пропоную підтримати підприємців, проте запропонувати їм інше місце 

для розташування тимчасової споруди. 

 

О.Чорнієвич Дійсно доцільно запропонувати іншу земельну ділянку, адже земельну 

ділянку по прс.Миру планується виставити на аукціон. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 
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А.Кветко Пропоную підтримати звернення ФОП Педана В.С. та Гвоздицького Е.О. 

щодо продовження терміну дії паспорту прив’язки та договору 

строкового сервітуту тимчасової споруди для здійснення 

підприємницької діяльності по прс.Миру (біля кафе «Марися»). У зв’язку 

з тим, що земельну ділянку по прс.Миру планується виставити на 

аукціон, пропоную доручити департаменту архітектури, містобудування 

та земельних ресурсів запропонувати ФОП Педану В.С. та Гвоздицькому 

Е.О. іншу земельну ділянку для переносу тимчасової споруди і 

включення її в комплексну схему розміщення тимчасових споруд 

м.Хмельницького. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати звернення ФОП Педана В.С. та Гвоздицького Е.О. щодо 

продовження терміну дії паспорту прив’язки та договору строкового 

сервітуту тимчасової споруди для здійснення підприємницької 

діяльності по прс.Миру (біля кафе «Марися»).  

2. Доручити департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів запропонувати ФОП Педану В.С. та Гвоздицькому Е.О. іншу 

земельну ділянку для переносу тимчасової споруди і включення її в 

комплексну схему розміщення тимчасових споруд м.Хмельницького. 

 

53. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную заслухати директора департаменту архітектури, 

містобудування та земельних ресурсів О.Чорнієвича із зазначеного 

питання. 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Чорнієвич 

 

Пропонується на розгляд комісії проект рішення «Про припинення 

договору оренди землі шляхом його розірвання за згодою сторін та 

надання земельної ділянки у власність громадянці» (Бондар Н.П.). 

Згідно додатку пропонується припинити договір оренди землі від 

28.04.2016 р. № 1121/01, шляхом його розірвання за згодою сторін та 

надати земельну ділянку у власність громадянці для будівництва і 

обслуговування жилого будинку, господарських будівель і споруд 

(присадибна ділянка) – землі житлової та громадської забудови. 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, В.Діденко, А.Кветко, В.Коліщак, 

С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Ставлю на голосування пропозицію підтримати та винести на розгляд 

чергової сесії міської ради проект рішення «Про припинення договору 

оренди землі шляхом його розірвання за згодою сторін та надання 

земельної ділянки у власність громадянці» (Бондар Н.П.). 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 7 

Проти – 0 

Не голосували – 3 

ПРИЙНЯТО. 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати та винести на розгляд чергової сесії міської ради проект 

рішення «Про припинення договору оренди землі шляхом його 

розірвання за згодою сторін та надання земельної ділянки у власність 

громадянці» (Бондар Н.П.). 
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2. Директору департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів О.Чорнієвичу доповісти на сесії із зазначеного питання. 

 

54. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную заслухати директора департаменту архітектури, 

містобудування та земельних ресурсів О.Чорнієвича із зазначеного 

питання. 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Чорнієвич 

 

Пропонується на розгляд комісії проект рішення «Про поновлення 

договорів оренди земельних ділянок шляхом укладання додаткових 

угод» (Босюк В.В.). 

Згідно додатку пропонується поновити договори оренди земельних 

ділянок 9 фізичним та юридичним особам шляхом укладання додаткових 

угод на тих самих умовах, крім розміру орендної плати, яка змінюється 

на підставі рішень другої сесії міської ради від 15.12.2010 № 20, 

дев’ятнадцятої сесії міської ради від 29.08.2012 № 64, нормативної 

грошової оцінки та терміну оренди. 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, В.Діденко, А.Кветко, В.Коліщак, 

С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

 

А.Кветко Ставлю на голосування пропозицію підтримати та винести на розгляд 

чергової сесії міської ради проект рішення «Про поновлення договорів 

оренди земельних ділянок шляхом укладання додаткових угод» 

(Босюк В.В.). 

 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 7 

Проти – 0 

Не голосували – 3 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: 1. Підтримати та винести на розгляд чергової сесії міської ради проект 

рішення «Про поновлення договорів оренди земельних ділянок шляхом 

укладання додаткових угод» (Босюк В.В.). 

2. Директору департаменту архітектури, містобудування та земельних 

ресурсів О.Чорнієвичу доповісти на сесії із зазначеного питання. 

 

60. СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути звернення мешканців мікрорайону «Старе 

летовище» щодо розміщення дитячого розважального спортивного 

комплексу по вул.Ювілейній. 

ВИСТУПИЛИ: 

В.Худецький 

 

Мешканці мікрорайону «Старе летовище» по вул.Ювілейній просять 

надати дозвіл щодо встановлення дитячого спортивного комплексу 

площею 150 кв.м для відпочинку  та розваг дітей і молоді мікрорайону. 

 

В обговоренні питання взяли участь депутати Ю.Вавринюк, С.Болотніков, Г.Галкін, В.Діденко, 

А.Кветко, В.Коліщак, С.Королюк, В.Худецький, В.Ясенко. 

А.Кветко Пропоную підтримати звернення мешканців мікрорайону «Старе 

летовище» щодо розміщення дитячого розважального спортивного 

комплексу по вул.Ювілейній. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 
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Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: Підтримати звернення мешканців мікрорайону «Старе летовище» щодо 

розміщення дитячого розважального спортивного комплексу по 

вул.Ювілейній. 

 

СЛУХАЛИ: 

А.Кветко 

 

Пропоную розглянути питання №47, 50, 51, 52, 55, 56, 57, 58, 59,61 на 

наступному засіданні комісії. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 8 

Проти – 0 

Не голосували – 2 

ПРИЙНЯТО. 

 

ВИРІШИЛИ: Розглянути питання №47, 50, 51, 52, 55, 56, 57, 58, 59,61 на наступному 

засіданні комісії. 

 

 

Голова комісії          А.Кветко 

 

 

Секретар комісії         С.Болотніков 


